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В статье автор анализирует последние изменения процессуального законодательства — введение 

в гражданский процесс правила уведомлять ответчика и других лиц посредством направления ко-

пии искового заявления и приложенных к нему документов. Новелла созвучна целям проводимых 

судебных реформ, направлена на унификацию процессуального законодательства. Однако анализ 

судебной практики применения аналогичного правила, закрепленного в АПК РФ и КАС РФ, ис-

ключает единообразное применение, вскрывает трудности выполнения этого требования физиче-

скими лицами. 
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A Notification on the Delivery of Procedural Papers to a Defendant in Civil Proceedings
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In the article, the author analyzes the latest procedural legislative amendments — to notify the 

defendant and other persons by recorded delivery a copy of the applications instituting proceedings.
New law is compliant with the ongoing judicial reforms goals, aimed at the unification of procedural 

legislation. However, the analysis of the judicial practice of applying a similar rule, regulated the arbitration 
process and administrative legal proceedings, excludes uniform application, reveals the difficulties in 
legislation enforcement by physical party. 
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